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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove, 
ktoré sa konalo 13. septembra 2010 

 
 

Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 
 
Overovatelia:  A. Vozárová, R. Žalúdek 
Zapisovateľka:  K. Tomanová 
 Zasadnutiu predsedala A. Kandaliková, starostka obce. Prítomní sú 4 
poslanci.  
 
Program zasadnutia: 

1. Kontrola plnenia uznesení 
2. Správa o činnosti 
3. Rokovací poriadok Obecného zastupiteľstva v Dulove 
4. Zásady postupu pri vybavovaní sťažností v podmienkach Obce Dulov 
5. Prevádzkový poriadok viacúčelového ihriska Dulov 
6. Návrh ceny stočného na rok 2011 
7. Rôzne  
8. Záver 

Poslanci hlasovali o schválení predloženého programu. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 4 hlasy   (A. Dobrodenka, Ing. M. Staňo, A. Vozárová,  
           R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
K 1. bodu:  Kontrola plnenia uznesení 
Uznesením č. 6/2010, D/1. z 28. júna 2010 bolo obecnému úradu uložené: 
predložiť Zásady postupu   pri vybavovaní sťažností v podmienkach obce 
Dulov, v zmysle zákona o sťažnostiach č. 9/2010. 
Zásady sú predmetom 4. bodu dnešného zasadnutia. 
 
Uznesením č. 6/2010, D/2. z 28. júna 2010 bolo obecnému úradu uložené: 
predložiť návrh nového rokovacieho poriadku, ktorý vychádza zo zmien 
v zákone č. 369/1990 Zb. o Obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
Rokovací poriadok OZ v Dulove  je predmetom 3. bodu dnešného zasadnutia. 
 
Uznesením č. 6/2010, D/3. z 28. júna 2010 bolo obecnému úradu uložené: 
zvolať stretnutie  žalobcom M. Červenákovou a poslancami OZ.  
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Obecné zastupiteľstvo na pracovnej porade 3. 8. 2010 rokovalo s M. 
Červenákovou - žalobcom, vo veci návrhu mimosúdneho vyrovnania v spore 
o zaplatenie  ½ zo žalovanej čiastky 5.510,19 Sk t. j. 2.755,095 €.  Návrh na 
mimosúdne vyrovnanie podala žalobkyňa M. Červenáková. Zo strany obce bolo 
M. Červenákovej navrhnuté stiahnuť žalobu  bez náhrady, čo nebolo z jej strany 
akceptované. Žalobkyňa navrhla, aby Obec Dulov uhradila 2.500 €  a žalobu 
stiahne. Keďže na úhradu tejto čiastky je potrebné schválenie obecným 
zastupiteľstvom,  bolo zvolané zasadnutie na  9. augusta 2010. Uznesením č. 
7/2010 obecné zastupiteľstvo mimosúdnu dohodu v súdnom spore s M. 
Červenákovou neschválilo. 
 
Uznesením č. 6/2010, D/4. z 28. júna 2010 bolo obecnému úradu uložené: 
zvolať  stretnutie s J. Huňom a poslancami OZ  
Stretnutie s J. Huňom a poslancami OZ sa uskutočnilo dňa 3. augusta 2010. 
Znovu  bola predložená  dokumentácia v súvislosti so žiadosťou  J. Huňu  
o odstránenie  vodnej stavby  Hydroglobus.  Touto záležitosťou sa zaoberá  
špeciálny stavebný úrad, Obvodný úrad Životného prostredia Trenčín.  
 
Uznesením č. 6/2010, D/5. z 28. júna 2010 bolo obecnému úradu uložené: 
pripraviť platné zmluvy, ktoré má Obec Dulov  uzavreté, vývoj dlhu obce, 
bonitu rizika, výdavky obce  za súčasné volebné obdobie. 
Obecný úrad   pripravil  materiál, ktorý bol daný k dispozícii každému 
poslancovi. Je to podklad k finančnému odpočtu za volebné  obdobie od roku 
2007  do 30. 6. 2010. Sú v ňom  uvedené príjmy a výdavky obce za jednotlivé 
kalendárne roky, stavy bankových účtov,  hotovosti, stavy úverov, rezervného 
fondu ku koncu účtovných období. Materiál obsahuje aj zoznam platných zmlúv 
Obce Dulov (Príloha č. 1).  
 
Uznesením č. 6/2010, D/6. z 28. júna 2010 bolo obecnému úradu uložené: 
zvolať stretnutie OZ vo veci riešenia vstupov v ulici Fúsek –Monček.  
Pracovná porada  poslancov OZ  bola zvolaná na 4. augusta 2010.  Zasadnutia sa 
zúčastnili 2 poslanci.  Už  9. 8. 2010 starostka informovala, že sa hľadajú 
možnosti realizácie vstupov na ulici Fúsek - Monček. Pozemky vstupov nie sú 
v súčasnosti majetkovoprávne usporiadané.  Dňa   19.8. 2010   obec kúpila časť 
pozemku, neprevedené pozemky sú na mŕtvych vlastníkov. Obec zisťuje 
možnosť vyvlastnenia.  Jednou z možností je realizácia  chodníka alebo 
cyklochodníka, spolu s vjazdmi do domov z prostriedkov Leader 
prostredníctvom MAS Vršatec, ktorého je Obec Dulov členom. Na stretnutí 
členov MAS Vršatec, ktoré sa konalo v Ilave dňa 24. 8. 2010 sa  prijalo 
uznesenie, že 2. výzva bude zameraná na výstavbu chodníkov a cyklotrás.  
Výzva by mala byť zverejnená  okolo 15. septembra.   Obecné zastupiteľstvo 
zváži možnosť zapojenia sa projektom na chodníky Légia – hlavná cesta alebo 
Fúsek – Monček.  
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Starostka obce – v ulici Fúsek – Monček projekt na vjazdy do domov neprejde, 
jeho súčasťou musí byť chodník alebo cyklochodník. Na výzvu by sa mohlo 
realizovať s projektom chodníka v iných uliciach, vjazdy by sa mohli realizovať 
na etapy z vlastných prostriedkov.  
R. Žalúdek – navrhuje realizovať chodníky v ďalšej ulice a vstupy realizovať 
svojpomocne, aby bolo na každej ulici niečo spravené. 
Ing. M. Staňo – tiež je za realizáciu chodníkov na jeho ulici. 
 
M. Katerinčin prišiel na zasadnutie a Ing. M. Staňo zo zasadnutia odišiel.  
 
Ako občania hodnotia výstavbu chodníkov a rekonštrukciu cesty v ulici Fúsek – 
Monček? 
D. Kováčiková, kontrolórka obce  -  tí čo bývajú na strane vstupov sa rozčuľujú, 
ani v Horovciach obec nebudovala vstupy do domov.  
A. Vozárová – tlmočí názory občanov, v Novej Vsi sa nerobí.  
M. Katerinčin – teraz máme peniaze na vstupy? 
Starostka obce – bolo uložené nájsť riešenie. Cez MAS Vršatec je „voľných“ 30 
tis. € na chodníky, do ktorej ulice ich vložiť? 
M. Katerinčin – súčasný projekt v ulici Fúsek – Monček nepočíta s chodníkom.  
A. Prekop – ale medzi cestou a domami je priestor niekde aj 2 m. 
Starostka obce – šírka priestoru sa mení, miestami je aj 2,5 m. 
M. Katerinčin – musel by sa uložiť ešte jeden rad dlažby. 
A. Prekop – od môjho domu sa priestor rozširuje.  
Starostka obce podala návrhy na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo v Dulove 
schvaľuje vypracovanie projektu na chodník so vstupmi do rodinných domov 
v ulici Fúsek - Monček z pohľadu od kríža na ľavej strane 
alebo:  
Obecné zastupiteľstvo v Dulove ukladá obecnému úradu do 8.10.2010 
informovať občanov bývajúcich v ulici Fúsek - Monček z pohľadu od kríža na 
ľavej strane o realizácii vjazdov do RD postupne z vlastných zdrojov obce podľa 
rozpočtových možností obce.  
M. Katerinčin – občanom sa vjazdy prisľúbili, podľa neho bolo v projekte dosť 
peňazí aj na realizáciu vjazdov.  
A. Dobrodenka – u nás sa robila cesta a vjazdy si museli riešiť sami, tiež nemajú 
chodník. 
R. Žalúdek – na zasadnutí sa povedalo, že vjazdy by sa mali riešiť z vlastných 
zdrojov, z projektu sa už nedá čerpať. Zdroje z Leader-u čakajú na rozdelenie, 
musia sa čo najlepšie prefinancovať. 
M. Katerinčin – koľko na to máme? 
Starostka obce – asi 30 tis.  €, treba zafinancovať geometrické plány, 
usporiadanie pozemkov, projektovú dokumentáciu, územné rozhodnutie 
a realizáciu.  
A. Dobrodenka – za aký čas treba všetko pripraviť? 
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Starostka obce – výzva bude za 3 mesiace. 
M. Katerinčin – na koľko boli ocenené vstupy v ulici Fúsek – Monček? 
Starostka obce – podľa pôvodného projektu bola cena 480 tis. Sk bez DPH. 
M. Katerinčin – stavba sa môže zrealizovať svojpomocne za polovicu a ešte sa 
môže urobiť chodník od krčmy ku kostolu. Peniaze by použil na obidve akcie. 
Starostka obce – stavby sa môžu realizovať cez dodávateľa, nie svojpomocne. 
 
Poslanci hlasovali o uložení obecnému úradu do  8.10.2010 informovať občanov 
bývajúcich v ulici Fúsek – Monček z pohľadu od kríža na ľavej strane 
o realizácii vjazdov do RD postupne z vlastných zdrojov obce podľa 
rozpočtovaných možností obce. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 3 hlasy   (A. Dobrodenka, A. Vozárová, R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 1 hlas     (M. Katerinčin) 
 
Poslanci zobrali na vedomie kontrolu plnenia uznesení 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 3 hlasy   (A. Dobrodenka, A. Vozárová, R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 1 hlas     (M. Katerinčin) 
 
K 2. bodu:  Správa o činnosti 
 Na budove ZŠ v Dulove bola realizovaná výmena okien  a vchodových  
dverí  pri zborovni v auguste  firmou  Natura Plus Dubnica n/V za cenu podľa 
víťaznej  cenovej ponuky 5.639,20 €, schválenou Obecným zastupiteľstvom.  
 Obecný úrad v Dulove ako zriaďovateľ ZŠ v Dulove inzeroval voľné 
miesto na  vychovávateľky ZŠ na celý úväzok a na ½  úväzok pre Školský klub 
pri ZŠ Dulov.  Tento post bol obsadený 8.9.2010. 
 V časti obce oproti  „trojuholníku“  bola osadená nová autobusová 
čakáreň. Čakáreň dodala  firma Adámek Bratislava. Je z oceľových dielcov 
antikorózne upravených  a polykarbonátu.  Cena v zmysle cenovej ponuky  
2.144 €. 
 Dňa 18. 9. 2010  organizuje AUTOMOTOKLUB SDF Dulov  IV. ročník 
Veterán Rallye Lednické Rovne – Dulov, ako súčasť  Slovenského pohára  
historických vozidiel. Zástavka už tradične býva aj v našej obci. Pri tejto 
príležitosti,  obecný úrad  poskytuje účastníkom malé občerstvenie.  Na tento 
deň je prezidentom vyhlásené referendum a z tohto dôvodu obec  nemôže 
uvoľniť priestor v kultúrnom dome. V prípade priaznivého počasia by sa akcia 
uskutočnila na pozemku ZŠ, v opačnom prípade v cukrárni EMER.  
Organizátori  srdečne pozývajú milovníkov historických vozidiel. 
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 Na referendum politické strany a petičný výbor nominovali členov do 
Okrskovej volebnej komisie v Dulove.  Ustanovujúce zasadnutie bolo 9. 
augusta.  
 Na 16. októbra sa plánuje slávnostné otvorenie viacúčelového ihriska, 
postaveného  v priestoroch ZŠ v Dulove. Podľa neoficiálnych informácií 
z okresnej organizácie SMER sa slávnostného otvorenia chce zúčastniť aj 
podpredseda parlamentu a predseda strany SMER  R. Fico. Mal by odohrať aj 
futbalový  zápas. 
 Dňa  17. 10. 2010  organizuje naša obec jubilejný 40. ročník  Behu okolo 
Dulova.  Toto podujatie sa radí k najstarším atletickým podujatiam na 
Slovensku.  Starostka obce požiadala poslanca A. Dobrodenku, aby spolu 
s členmi športovej komisie, poslancami OZ a pracovníčkami obecného úradu 
venoval pozornosť  príprave tohto  jubilejného športového  podujatia.  
 V spolupráci s externým manažmentom firmou Support and Colsunting 
Trenčín  začal  Obecný úrad spracovávať žiadosť o úhradu nákladov na 
realizáciu stavby:  Rekonštrukcia miestnych komunikácií a výstavba chodníkov 
z Európskych fondov prostredníctvom PPA. 
 Zákon č. 200/2010 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon NR SR č. 
63/1993 Z. z. o štátnych symboloch SR a ich používaní v znení neskorších 
predpisov a ktorým sa menia a dopĺňajú niektoré zákony  od 1.9.2010 vyžaduje: 

1. aby sa pred prvým a posledným zasadnutím OZ v príslušnom volebnom 
období hrala alebo spievala štátna hymna,  

2. v miestnosti, v ktorej prebieha zasadnutie OZ umiestniť štátnu zástavu 
a preambulu Ústavy SR tak, aby nebola narušená ich dôstojnosť. 

Okrem toho je zachovaná povinnosť obcí, aby použili štátny znak SR na 
označenie zasadacích miestností orgánov územnej samosprávy. 
 Dňa 15. septembra bude už 10. výročie od vysviacky kostola. Slávnostnú 
svätú omšu bude slúžiť Mons. P. Mišík. Starostka obce pozvala poslancov na 
túto  slávnosť.  
 
Poslanci zobrali na vedomie správu o činnosti obce.   
Výsledok hlasovania:  
Za   - 4 hlasy   (A. Dobrodenka, M. Katerinčin, A. Vozárová,  
           R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
K 3. bodu: Rokovací poriadok Obecného zastupiteľstva v Dulove 
 Návrh nového rokovacieho poriadku  vychádza zo zmien v zákone č. 
369/1990Zb. o obecnom zriadení, novelizovaný zákonom č. 102/2010 Z. z.  
Návrh rokovacieho poriadku je predkladaný v súlade s § 12 a 30d.  
 Návrh Rokovacieho poriadku (Príloha č. 2) bol poslancom  vopred 
doručený. Je rozdelený do 5 častí:  
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1. Úvodné ustanovenia, pôsobnosť obecného zastupiteľstva, zmeny 
v zložení obecného zastupiteľstva a jeho orgánov 

2. Zasadnutia obecného zastupiteľstva, ustanovujúce zasadnutie obecného 
zastupiteľstva, príprava zasadnutí obecného zastupiteľstva, zasadnutie 
obecného zastupiteľstva 

3. Príprava uznesení obecného zastupiteľstva, postup prijímania uznesení 
OZ a nariadení obce, výpisy uznesení obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola  plnenia uznesení obecného zastupiteľstva,                 interpelácie 
poslancov obecného zastupiteľstva, orgnizačno-technické zabezpečenie 
rokovaní obecného zastupiteľstva 

5. Spoločné, záverečné a prechodné ustanovenia. 
M. Katerinčin – aký bol pôvodný rokovací poriadok? 
Starostka obce – veľmi stručný, nový návrh je vypracovaný v zmysle podkladov 
zo ZMOS-u.  
M. Katerinčin – môžu sa zápisnice zo zasadnutí zasielať poslancom? 
Starostka obce – v zmysle článku 7, bodu 18 budú zverejňované na internetovej 
stránke obce a poslancom k nahliadnutiu na obecnom úrade. 
M. Katerinčin – navrhuje doplniť zapojenie občanov do rozpravy. Aj v NR SR 
sa môže občan zapojiť do rozpravy. 
R. Žalúdek – občan sa nemôže zapojiť do rozpravy v NR SR. 
A. Vozárová – nechce upierať občanom právo na vyjadrenie. Príkladom je aj 
posledné zasadnutie, kedy sa občania po celý čas vyjadrovali k bodom 
programu. Podnety boli zapísané a zobrali sa na vedomie. 
A. Dobrodenka – v rukoväti samosprávy bolo písané, ak si poslanec osvojí názor 
občana, môže sa o ňom hlasovať.  
M. Katerinčin – v poriadku treba jasne stanoviť právo občana na zasadnutí 
obecného zastupiteľstva. 
Starostka obce – navrhuje prijať uznesenie k navrhnutému rokovaciemu 
poriadku, s odborníkom prediskutovať problém zapojenia sa občana a formou 
doplnku uviesť do rokovacieho poriadku. 
Poslanci hlasovali o schválení Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva 
v Dulove.  
Výsledok hlasovania:  
Za   - 3 hlasy   (A. Dobrodenka, A. Vozárová, R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 1 hlas     (M. Katerinčin) 
 
Poslanci uložili obecnému úradu do budúceho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva zistiť možnosť doplnenia Rokovacieho poriadku Obecného 
zastupiteľstva v Dulove o udelení slova občanovi pri rokovaní o predkladaných 
materiáloch. 
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Výsledok hlasovania:  
Za   - 4 hlasy   (A. Dobrodenka, M. Katerinčin, A. Vozárová,  
           R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
   
K 4. bodu: Zásady postupu pri vybavovaní sťažností v podmienkach Obce 
Dulov 
 Od 1. 2. 2010 nadobudol účinnosť zákon o sťažnostiach č. 9/2010 Z. z. 
Podľa § 26 ods. 3 a § 11 ods. 1 tohto zákona je obec ako orgán verejnej správy 
povinná upraviť vybavovanie sťažností svojim vnútorným predpisom. Materiál 
mali poslanci vopred doručený (Príloha č. 3). Navrhované Zásady postupu pri 
vybavovaní sťažností v podmienkach Obce Dulov obsahujú: úvodné 
ustanovenia,   základné pojmy,   prijímanie a centrálna evidencia sťažností, 
príslušnosť na prešetrovanie a vybavovanie sťažností, komisia pre vybavovanie 
sťažností, základné pravidlá pri vybavovaní sťažností, kontrola vybavovania 
sťažností, záverečné ustanovenia. Prílohy k zásadám: písomný záznam o ústnej 
sťažnosti, postúpenie sťažnosti inému orgánu verejnej správy, výzva 
sťažovateľovi na spoluprácu a doplnenie informácií, záznam o odložení, 
upovedomenie sťažovateľa o odložení, zápisnica o prešetrení sťažnosti a 
oznámenie výsledku prešetrenia sťažnosti sťažovateľovi.  
M. Katerinčin – sú problémy v ZŠ. Podľa smernice sa bude riešiť sťažnosť na 
zamestnancov v škole? 
Starostka obce – vybavenie sťažnosti na zamestnancov obce bude podľa 
smernice.  
M. Katerinčin – ako sa posudzuje sťažnosť na externého zamestnanca, 
pracovníka stavebného úradu. 
Starostka obce – za prenesené kompetencie je sťažnosť adresovaná voči 
starostovi obce.  
Poslanci hlasovali o schválení Zásad postupu pri vybavovaní sťažností 
v podmienkach Obce Dulov. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 4 hlasy   (A. Dobrodenka, M. Katerinčin, A. Vozárová,  
           R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
Poslanci hlasovali o schválení zriadenia komisie v zložení – poslanci OZ. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 4 hlasy   (A. Dobrodenka, M. Katerinčin, A. Vozárová,  
           R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
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Poslanci hlasovali o uložení starostke obce a vedúcim zamestnancom oboznámiť 
so Zásadami postupu pri vybavovaní sťažností v podmienkach Obce Dulov 
všetkých zamestnancov obce.  
 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 4 hlasy   (A. Dobrodenka, M. Katerinčin, A. Vozárová,  
           R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
K 5. bodu: Prevádzkový poriadok viacúčelového ihriska Dulov 
 Obecný úrad pripravil prevádzkový poriadok Viacúčelového ihriska 
v Dulove (Príloha č. 4). Poslanci mali materiál k dispozícii vopred. Účelom  
poriadku je stanoviť práva a povinnosti fyzických a právnických osôb 
zdržujúcich sa na viacúčelovom nekrytom ihrisku s umelou trávou o rozmere 33 
x 18 m, ktoré je vybudované v areáli ZŠ. Tiež povinnosti Obce Dulov, ktorá je 
vlastníkom ihriska. Upravuje aj prevádzkové podmienky - prevádzkové hodiny, 
poplatok a povinnosti správcu ihriska.  
M. Katerinčin – navrhuje sprevádzkovať ihrisko až po doplnení a zverejnení 
bezpečnostných predpisov.  
Po rozprave poslancov k návrhu poriadku sa dohodli na nasledovnej zmene. 
Organizácie v obci môžu ihrisko využívať bezplatne dvakrát do mesiaca max. 2 
hodiny. Hodinová sadzba sa neplatí za každú začatú hodinu.  
 
Poslanci hlasovali o schválení  prevádzkového  poriadku viacúčelového ihriska 
v Dulove. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 3 hlasy   (A. Dobrodenka, A. Vozárová, R. Žalúdek) 
Proti   - 1 hlas      (M. Katerinčin) 
Zdržal sa  - 0 hlasov 
  
K 6. bodu: Návrh ceny stočného na rok 2011 
 Materiál s návrhom ceny stočného na rok 2011 mali poslanci k dispozícii 
vopred (Príloha č. 5).   
M. Katerinčin – nie sú vyriešené problémy fakturácie. VZN by sa malo dať 
preskúmať prokurátorovi a prepracovať ho o riešenie rozdielov medzi 
skutočnosťou a nameranou spotrebou. 
Starostka obce – prokurátor môže kontrolovať VZN z podnetu občania, nie 
obce. Pri poslednej fakturácii bol spravený rozbor. Niektoré  domácností majú 
veľmi nízku spotrebu oproti spotrebe stanovenej vyhláškou. Navrhuje previesť 
kontrolu. 
M. Katerinčin – občania neumožnia vstup na pozemok. Užívatelia by sa mali 
zrovnoprávniť účtovaním priemernej spotreby.  
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A. Dobrodenka – pri vyúčtovaniach musí obec postupovať tak, aby bola vec 
právne čistá. Doteraz je ešte veľa domácností neprihlásených. Používa len 
obecný zdroj vody a keď polieva, voda sa neodvádza do kanalizácie. 
M. Katerinčin – navrhuje hlasovať o tom, či sa bude problém spotreby riešiť 
alebo nie. 
Poslanci hlasovali o schválení ceny stočného na rok 2011 vo výške 0,5813 € / 
m3 . 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 4 hlasy   (A. Dobrodenka, M. Katerinčin,  A. Vozárová,  
           R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov 
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
K 7. bodu: Rôzne 
 Materská škola je vykurovaná na pevné palivo – koks. V zmysle Smernice 
o verejnom obstarávaní palivo pre MŠ je zákazka s nízkou hodnotou, pri ktorej 
nie je potrebný prieskum trhu. Obecnému úradu bola poskytnutá cenová ponuka 
firmy STAVOB – Palivá, Ferdinand Pecháček Pruské. Jedná sa o koks, zrno 
veľkosti 60-80 mm v cene 311 € za tonu. Pri predpokladanej objednávke 15 t by 
dodávka činila cca 4.665 €.  
 
Poslanci hlasovali o schválení obstarania koksu zo spoločnosti STAVOB Palivá 
Pruské za cenu 311 € / t. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 4 hlasy   (A. Dobrodenka, M. Katerinčin,  A. Vozárová,  
           R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov 
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
 Na zasadnutí 28. 7. schválilo Obecné zastupiteľstvo podanie žiadosti 
o nenávratný finančný príspevok na projekt Komplexná úprava verejných 
priestranstiev Obce Dulov prostredníctvom MAS Vršatec. Obec oslovila 
projektanta Ing. arch. Bartáka o úpravu krycieho listu rozpočtu s prepočtom na 
€. Starostka navrhuje, aby sa poslanci vyjadrili k prípadným zmenám v projekte.  
Poslanci navrhujú zmenu projektu  „trojuholníka“ o zmenu obvodového múrika, 
zrušenie osvetlenia a čakárne, ktorá už je zrealizovaná, pridať mobilné kvetináče 
a odpadové koše. Zmena projektu pred KD by spočívala v premiestnení zelene, 
osadení stožiarov na vlajky, použití dlažby alebo asfaltu podľa nižšej ceny.  
 
Poslanci hlasovali o uložení obecnému úradu  zadať úpravu projektu Komplexné 
úpravy verejných priestranstiev Obce Dulov o zmenu obvodového múrika 
a úpravu celého priestoru po hranice pozemkov pri trojuholníku, stožiare na 
vlajky, dlažbu alebo asfalt  čo je lacnejšie, zeleň preložiť na opačnú stranu pri 
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kultúrnom dome, iniciovať stretnutie architekta s poslancami obecného 
zastupiteľstva.  
 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 4 hlasy   (A. Dobrodenka, M. Katerinčin,  A. Vozárová,  
           R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov 
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
 V súvislosti aj s   vyššie uvedeným bodom je nutné majetkovoprávne 
usporiadanie vlastníctva pozemkov – verejných plôch v Obci Dulov. Preto 
starostka obce navrhla poslancom schváliť prevody pozemkov pod cesty, 
chodníky a inžinierske siete v Obci Dulov v nasledovnom postupe: - na základe 
darovacej zmluvy, - na základe kúpnej zmluvy, - na základe vyvlastnenia za 
náhradu.  
M. Katerinčin – za akú náhradu. 
Starostka obce – za finančnú náhradu, lebo obec nemá majetok na výmenu. Ak 
má niekto obci poskytnúť na výmenu pozemok o výmere 1,4 m2, nemôže mu 
obec ponúknuť celý pozemok.  
M. Katerinčin – občania nás budú opäť poťahovať.  
Starostka obce – nie je záujmom obce vymieňať časti parciel za celé pozemky. 
M. Katerinčin – obec dala súhlas k zameraniu pozemkov starej cesty v lokalite 
PD. Cesta nie je zaevidovaná na obci na LV je veľa vlastníkov.  
Starostka obce – ROEP vyrieši usporiadanie pozemkov. Preto sa pri vyvlastnení 
prikročí k finančnej náhrade, ktorá ak nebude prevzatá, bude uložená v depozite.  
 
Poslanci hlasovali o schválení prevodu vlastníctva  pozemkov pod cesty 
a inžinierske siete  v Obci Dulov v nasledovnom postupe: 
- na základe darovacej zmluvy 
- na základe kúpnej zmluvy  
- na základe vyvlastnenia za náhradu 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 3 hlasy   (A. Dobrodenka, A. Vozárová, R. Žalúdek) 
Proti   - 1 hlas      (M. Katerinčin) 
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
 Obec Dulov v súlade so zákonom o obecnom zriadení vypíše výberové 
konanie na funkciu  hlavného kontrolóra.  V zmysle tohto zákona obecné 
zastupiteľstvo schvaľuje pracovný úväzok hlavného kontrolóra. V súčasnosti je 
pracovný úväzok 2 h týždenne.  
 Poslanci hlasovali o schválení pracovného úväzku hlavného kontrolóra 
Obce Dulov 2 hodiny týždenne. 
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Výsledok hlasovania:  
Za   - 4 hlasy   (A. Dobrodenka, M. Katerinčin,  A. Vozárová,  
           R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov 
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
M. Katerinčin – ohľadom doriešenia problému fakturácie stočného navrhuje 
stretnutie. Taktiež navrhuje poistenie ciest voči záplavám.  Ďalej navrhuje 
dopátrať parcele, ktoré sú  v lokalite PD, lebo cesta bola v minulosti obecná. 
Majetok obce je podľa neho ohrozený, keď nie je zapísaná obec na LV. 
 
A. Vozárová – podľa poriadku odmeňovania na najbližšom zasadnutí k 30. júnu 
mal byť prejedaný návrh odmeny starostke obce. Odmena môže byť vo výške do 
50% súčtu platov za polročné obdobie. Za predchádzajúci polrok boli splnené 
uznesenia uložené obecným zastupiteľstvom, prebieha rekonštrukcia miestnych 
komunikácií a výstavba chodníkov. Realizovala sa výstavba ihriska 
a autobusovej čakárne.  Bolo zabezpečené plnenie z poistnej zmluvy za škodu 
Slovak Telekomu na optokábli vo výške 3.194 €. Obec uskutočnila prevody 
pozemkov pod výstavbu miestnej komunikácie vo „Vankovej“ ulici, obecný 
úrad podal projekty na úpravu verejného priestranstva pred KD, na výmenu 
okien KD – 2. etapa, na organizovanie 40. ročníku Behu okolo Dulova. Za 
doterajšiu činnosť bola navrhnutá odmena vo výške 20% zo súčtu platov za 
polročné obdobie.  
R. Žalúdek – za prácu starostky v uplynulom polroku navrhol odmenu 30%. 
 
Poslanci hlasovali o schválení za doterajšiu činnosť odmenu starostke obce vo 
výške 20% zo súčtu platov za polročné obdobie (1-6/2010). 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 3 hlasy   (A. Dobrodenka, M. Katerinčin,  A. Vozárová) 
Proti   - 0 hlasov 
Zdržal sa  - 1 hlas      (R. Žalúdek) 
 
K 8. bodu: Záver 
 Starostka obce ukončila zasadnutie. 
 
Zapisovateľka:   v.r.     
 
Zápisnica je prečítaná a overená. Overovatelia: v.r. 
 
 
                 v.r. 
         Antonia Kandaliková 
               starostka obce  


